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Abstract (en)
Two conveyor belts (2, 3) take over the articles (7) of the pairs (6) in positive engagement. The belts in their common transport plane relatively to the
cross-axial conveyor direction (1) of the articles are adjusted with a counterposed inclined run. The conveyor belts (2, 3) have a divergent adjustment
in the conveyor direction (1). They are provided with parallel-running accommodation troughs (4) which along the transport path are aligned with
each other in pairs and coaxially. The conveyor belts are adjustable to the format length of the articles and control devices (16) determine the
bracing position of the articles (7).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Spreizen von paarweise geförderten Tabakkomponenten, zwischen die ein Filterstab eingefügt
werden soll. Es ist das Ziel, einfache und artikelschonende Spreizmittel von hoher Durchsatzleistung zu erstellen. Erreicht wird dies durch in
Förderrichtung (1) divergierende Spreizbänder (2, 3), die mit parallelen, miteinander fluchtenden Aufnahmemulden (4) versehen sind, mit denen die
Tabakkomponenten (7) während ihrer geradlinigen Förderung längsaxial voneinanderwegbewegt werden. Dies hat den Vorteil einer relativ sanften
Spreizbewegung ohne starke Beschleunigungen und Richtungsänderungen. <IMAGE>
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